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007.0070.0.2016 

Protokół z posiedzenia 

 

 Rady Towarzystwa Doktorantów  

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 15 grudnia 2015 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w 

dniu 15 grudnia 2015 r. o godzinie 18.31 w siedzibie TD UJ.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Członkowie Rady: 

Natalia Czyżowska 

Beata Baran  

Rafał Damaziak 

Michał Olszowski 

Anna Duda 

Marta Hoffmann  

Katarzyna Konik 

Magdalena Olbert 

Krzysztof Tlałka 

 

Komisja Rewizyjna: 

Damian Marchewka – przewodniczący 

Magdalena Król  

Ewelina Lelito 

 

Porządek spotkania:  

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Wybór protokolanta; 
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3. Zgłoszenie kandydatur na Prezesa; 

4. Wyrażenie zgody kandydatów na kandydowanie; 

5. Prezentacja kandydatów na Prezesa; 

6. Pytania do kandydatów; 

7. Wybór komisji skrutacyjnej; 

8. Głosowanie nad wyborem Prezesa TD UJ; 

9. Ogłoszenie wyników głosowania; 

10.  Sprawy bieżące i wolne wnioski; 

11.  Zamknięcie posiedzenia. 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

18.35 – Damian Marchewka otworzył posiedzenie Rady celem wyboru Prezesa TD UJ.  

 

Punkt 2 

Wybór protokolanta 

 

Rafał Damaziak zgłosił chęć bycia protokolantem. Rada TD UJ w głosowaniu jawnym 

przyjęła kandydaturę  jednomyślnie.   

 

Punkt 3 

Zgłoszenie kandydatur na Prezesa 

 

Damian Marchewka  zaproponował zebranym zgłaszanie kandydatur na Prezesa TD UJ. 

Natalia Czyżowska zgłosiła Michała Olszowskiego. Rafał Damaziak zgłosił Natalię 

Czyżowską. Ewelina Lelito zgłosiła Beatę Baran. 

 

W obliczu braku dodatkowych zgłoszeń Damian Marchewka przeszedł do następnego punktu 

obrad.  

 

Punkt 4 

Wyrażenie zgody kandydatów na kandydowanie 
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Damian Marchewka zapytał kolejno zgłoszone osoby czy wyrażają chęć kandydowania na 

Prezesa TD UJ? Michał Olszowski zgodził się. Natalia Czyżowska odmówiła. Beata Baran 

również odmówiła.  

 

Punkt 5 

Prezentacja kandydatów na Prezesa 

 

Damian Marchewka oddał głos Michałowi Olszowskiemu, aby zaprezentował swoja osobę i 

przedstawił, co chciałby zrealizować w obecnej kadencji oraz gdzie widzi pole do pracy i czy 

są sprawy, nad którymi należałoby popracować w TD UJ? 

 

Michał Olszowski zgłosił poniższe punkty, które chciałby rozwijać w kadencji roku 2016: 

- przegląd składu komisji i zespołów – Michał chce kontynuować sprawę uzupełniania 

składów komisji i zespołów, działających w obrębie TD UJ. Wynika to z braku aktywności 

niektórych osób lub całych zespołów. Michał nie wyklucza także chęci niewielkiego 

przebudowania struktur TD UJ.  

- powołanie Zespołu ds. Współpracy Międzynarodowej – Michał planuje zaangażować 

osoby i utworzyć powyższy zespół, składający się z osób, które mówią w językach innych niż 

angielski, np. chińskim, arabskim, włoskim, tureckim, ukraińskim, itp. Celem zespołu byłoby 

nawiązywanie kontaktów z podobnymi do TD UJ organizacjami. W kolejnym etapie 

zapatruje się on na utworzenie programu współpracy w rodzaju „doktoranckiego Erasmusa”, 

gdzie chciałby zaproponować współpracę i wymianę pomiędzy takimi partnerskimi 

towarzystwami. Michał nie chce się ograniczać jedynie do krajów europejskich. Widziałby 

taką wymianę, funkcjonującą jako minimalnie sformalizowaną. Inicjatywa miałaby być 

finansowana najlepiej z funduszy władz centralnych.  

- przegląd komisji i zespołów uniwersyteckich – Michał zadeklarował chęć kontynuacji  

włączania do gremiów uniwersyteckich przedstawicieli doktorantów z ramienia TD UJ. 

Długo pracował m.in. nad tym, aby był obecny w Radzie Kampusu 600-lecia odnowienia UJ 

nasz przedstawiciel. Michał planuje jeszcze włączenie przedstawiciela TD UJ do prac w 

Radzie Centrum Promieniowania Synchrotronowego.  

- przedstawiciele w radach instytutów i wydziałów – Michał zapowiedział, że chce 

powołać osobę, która byłaby odpowiedzialna za spis i aktualizację przedstawicieli w radach 

jednostek UJ. Zwrócił uwagę na nieaktualność kadencji części przedstawicieli oraz widziałby 

nawiązanie lepszego kontaktu z przedstawicielami. Michał chciałby zaproponować nowego 

Radnego, Pawła Sendykę, do wykonania tego zadania 
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- zmiany w regulaminie TD UJ – Michał poinformował, że dotarł on do najstarszej wersji 

regulaminu TD UJ, który był kilku krotnie nowelizowany. Zwrócił uwagę, że koniecznie 

trzeba go ujednolicić i usunąć błędy stylistyczne czy tez sprzeczne zapisy.  

- budżet TD UJ – Michał zapowiedział obronę budżetu w obecnym roku, gdzie chciałby 

ubiegać się o uzyskanie większej kwoty, niż 404 000zł pozyskane w roku 2015. Chciałby, aby 

projekty doktorantów (wyjazdy na konferencje, publikacje, tłumaczenia artykułów, 

organizacje konferencji, szkolenia, dodatkowy tom Zeszytów Naukowych TD UJ) uzyskały 

wyższe dofinansowania niż w roku ubiegłym.  

- uruchomienie serii wydawniczej Monografie Towarzystwa Doktorantów UJ – Michał 

poinformował o zgłoszonym przez Marcina Lubeckiego projekcie powołania do życia serii 

wydawniczej Monografie Towarzystwa Doktorantów UJ i zwrócił uwagę na konieczność 

zapoznania się z pomysłem. Zaznaczył też, że po wstępnych rozmowach są odmienne 

zapatrywania redakcji Zeszytów Naukowych TD UJ oraz Zespołu ds. Konkursu na 

Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ w kwestii funkcjonowania i finansowania 

projektu kosztem Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ.  

- współpraca pomiędzy krajowymi organizacjami doktoranckimi  – Michał odniósł się do 

zapatrywań obecnego Ministra Nauki i Szkolnictwa Wyższego RP, co do wiodących 

ośrodków naukowych. Michał widziałby powołanie organizacji doktoranckiej z wiodących 

uczelni polskich.  

Na koniec Michał poinformował o zakupionym do Biura TD UJ sprzęcie i akcesoriach, m.in. 

rzutniku multimedialnym, urządzeniu wielofunkcyjnym. Michał chce zakupić router w roku 

2016. Poinformował także o zatrudnionym nowym pracowniku biura, która to inicjatywa 

została podjęta jeszcze przez poprzednich prezesów. Michał planuje przeprowadzić na szerszą 

skalę aktualizację strony TD UJ, gdyż niektóre zakładki w dalszym ciągu tego wymagają. 

Chciałby w obecnej kadencji, aby wszyscy członkowie rady byli bardziej aktywni, jak 

również i Komisja Rewizyjna. Chciałby bardziej popracować nad lepszym wizerunkiem TD 

UJ wśród doktorantów i pozostałego środowiska akademickiego. Michał życzyłby sobie 

lepszej integracji środowiska doktoranckiego, np. poprzez wyjazdy integracyjne.  

 

Punkt 6 

Pytania do kandydatów 

 

Damian Marchewka podziękował za wypowiedź Michała i zaproponował Radnym zadawanie 

pytań. 
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Beata Baran zapytała o zapatrywania kandydata na tzw. „kalendarz projektów”. Michał 

Olszowski chciałby, aby taki system funkcjonował, jednak uważa go on za mało realny ze 

względu na ewentualną niską aktywność Radnych. Natomiast nie widzi problemu, aby starać 

się taki system wdrożyć.  

 

Beata Baran skierowała do Michała drugie pytanie o utworzenie skrzynek mailowych UJ, 

ponieważ był juz taki pomysł zgłoszony w lutym ubiegłego roku.  Michał Olszowski 

odpowiedział, że  problem  utknął w administracji ale jak najbardziej można go ponowić.  

 

Damian Marchewka poprosił, aby Michał opowiedział o sobie w kontekście zawodowym. 

Michal przedstawił swoja sylwetkę, że jest z wykształcenia informatykiem i prawnikiem, 

także pracownikiem JM Rektora UJ, pracującym jako Administrator Bezpieczeństwa 

Informacji oraz adwokatem kościelnym.  

 

Damian Marchewka podniósł kwestię frekwencji członków Rady. Jak Michał zamierza 

postępować z nieaktywnymi Radnymi? Michał Olszowski uważa, że 3 nieobecności w ciągu 

5 miesięcy będą skutkowały poddaniem pod rozważenie usunięcia takiej osoby z Rady. Rafał 

Damaziak wyraził zadowolenie z takiego rozwiązania.   

 

Damian Marchewka zwrócił się z zapytaniem o głosowanie mailowe członków Rady czy 

nieoddanie głosu w glosowaniu mailowym będzie spotykało się z jakimiś konsekwencjami? 

Michał odpowiedział: „Nie, gdyż Radny ma do tego prawo” i wyjaśnił Radnym na czym 

polega nowa możliwość.  

  

Damian Marchewka zapytał „czy zamierzasz premiować aktywnych Radnych i 

doktorantów?” Michał odpowiedział, że zastanawia się od dłuższego czasu, aby udział w 

Walnym Zgromadzeniu TD UJ był punktowany przy stypendiach jako kryterium dodatkowe 

w przypadku zajmowania przez doktorantów tej samej pozycji w rankingu stypendialnym.  

 

Punkt 7 

Wybór Komisji Skrutacyjnej 

 

Na członków Komisji Skrutacyjnej zgłoszono kandydatury Magdaleny Król, Eweliny Lelito i 

Damiana Marchewki. Kandydatury przyjęto jednomyślnie.  
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Punkt 8 

Głosowanie nad wyborem Prezesa TD UJ 

 

Damian Marchewka zarządził głosowanie tajne nad kandydaturą Michała Olszowskiego na 

Prezesa TD UJ kadencji 2016.  

Punkt 9 

Ogłoszenie wyników głosowania 

 

Komisja Skrutacyjna poinformowała, iż wydano 9 kart do głosowania. Wszystkie głosy są 

ważne. Wszystkie głosy są na tak. 

 

Michał Olszowski został jednomyślnie wybrany Prezesem TD UJ.  

 

20:40 wychodzi Krzysztof Tlałka, Natalia Czyżowska, Magdalena Olbert. 

 

20:45 wchodzi Krzysztof Tlałka, Magdalena Olbert, Natalia Czyżowska.  

 

Punkt 10 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

Michał Olszowski poinformował Radnych, iż poprzedni skład Rady zatwierdził wyniki edycji 

1/2016 Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ mailowo. Głosowało 11 

osób, 10 oddało głos na tak, 1 osoba się wstrzymała. W ten sposób zatwierdzono 

rozdysponowanie kwoty ponad 91 000 zł. 

 

Michał Olszowski poinformował, że jutro na posiedzeniu Senatu UJ będzie zatwierdzana 

uchwala o wyborze elektorów rektorskich, którzy będą wybierani przez Radnych TD UJ, a 

także będzie glosowanie nad składem nowych członków Komisji Dyscyplinarnej dla 

Doktorantów UJ oraz Odwoławczej Komisji Dyscyplinarnej dla Doktorantów UJ. 

 

Michał Olszowski zaprosił zebranych na najbliższą imprezę integracyjną, która odbędzie się 

w klubie RE. 

 

Michał Olszowski poinformował o zbliżającej się konieczności wyboru nowych senatorów, 

gdyż kadencja jego oraz Krzysztofa Tlałki dobiega końca w lutym 2016r. Z tego względu 
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głosowanie nad zaproponowaną kandydaturą Natalii Czyżowskiej przeniesiono na styczeń 

przyszłego roku. 

 

Michał Olszowski poinformował Radnych o wyjeździe integracyjno- szkoleniowym dla 

nowych członków rady i spytał o propozycje. Padła propozycja Pszczyny oraz Sandomierza, 

w terminie ok. 9-10 stycznia 2016r. 

Damian Marchewka zarządził głosowanie nad terminem. 7 głosów za, 2 przeciwne, 0 

wstrzymujących. Uchwala przeszła. 

 

Krzysztof Tlałka zgłosił wniosek o utworzenie grupy na Gmail-u dla Rady nowej kadencji. 

Michał Olszowski odpowiedział, że jest w trakcie jej tworzenia, jednak czeka na adresy 

mailowe kilku Radnych. 

Punkt 11 

Zamknięcie posiedzenia 

 

20:08 – Damian Marchewka zamknął posiedzenie Rady TD UJ.  

 

 

Protokołował 

 

Rafał Damaziak 


